
 

 

 

 

 פרוטוקול ישיבת ועד מנהל אגודת הסטודנטים בטכניון
 

 19:30תחילת מושב: 
 

  נוכחים:
יו"ר ארכיטקטורה,  -, יעל נוףיו"ר אזרחית -עידן לביו"ר אס"ט,  -אס"ט, אמיר דוד ניסן כהן סיו"ר -גרטי אמיר

"ר כימיה, יו -יו"ר כימית, חן פנץ -איתי זוסמנוביץ'יו"ר אווירונאוטיקה,  -יו"ר חינוך, ישי דדון -אלינה רינדין
 -מאור סוירי, יו"ר תעו"נ -אמיר גולדהאמר, יו"ר ביורפואית  -ם, מיטל אברשמייו"ר חומרי -יאנה גרישצ'נקו

 יו"ר מדמ"ח -איליה סמגלוייו"ר מכונות, 
 
  
 

 משקיפים:
 

  ביקורת:
 .ר וועדת ביקורתסיו" -יו"ר ביקורת, יעל גוגול -אדס דניאל

 
 עדכוני נשיאות:

ועד מנהל ביקש פעמיים מאמיר מנהל פקטור באגודה לעשות מעקב צמוד ולשפר את מצבו  -פקטור .1

 של העיתון. הוחלט לבחון את ההתקדמות עד כה, חומר מכין נמצא במסמך מכין. 

 
 ניתוח המצב הקיים של פקטור

 
 אורי ראובן, עורך משני. עורך ראשי.,אור שיטרית 

העיתון היה גורם משמעותי בקמפוס ואף כלכל את  , העיתון הסטודנטיאלי בטכניון מזה שנים רבות. פקטור
עורכים ומתחילה דעיכה ברמת ה, בשנה זו יש חילוף של 2012עד  עצמו מפרסומים. הוא הגיע לשיאו

ועבר  הוחלט שהעיתון יפסיק להיות תחת אפקטבנוסף,  לאתר אינטרנט. , שם עבר  2016הרייטינג עד 
 ט."להיות תחת אס

 
מערכת שכר שהוכחה כיעילה,  פותחההקומה מערכת כתבים, עם המעבר לאתר וכניסת עורכים חדשים, 

 בוצעו פעילויות הדרכה למען שיפור איכות הכתבים ועוד.
 רואים חשיבות בעיתוןבנוסף, הם הפרסום דרך אס"ט ושיתוף הפעולה, מאוד עזר.  העורכים טוענים כי

 ור מידע עבור הסטודנטים, מקור השראה ומקום התבטאות.בשביל מק
 

 נתוני מערכת עבורי אחוזים רייטינג וצפיות ניתן לראות במסמך המכין.
 
 

 אס"ט ביקורתוועדת 

 2019ינואר  1
 



 

 

 

 אישור תקציב אס"א
 

 : 1הצעת החלטה 
 ".לפני הישיבה האסיפה הכללית אס"א מאשרת הדו"ח הכספי לתשע"ז כפי שהוצג בפניה"
 

 0 -נגד
 10 -בעד
 2 -נמנע

 
 

 .ברוב קולות אושר הדו"ח -

 
 

 מינוי נציג סטודנט לדירקטוריון אס"א
גשו מועמדויות לכן  , גם בבחירות אלה לא הו בועד מנהל הקודם, לא נבחר נציג, על כן בחירות נוספות

  המינוי נדחה.
 

 2הצעת החלטה 

 "ראיון למינוי לחבר וועד מנהל אס"א"

 

 
 
 
 
 
 

 לנציג מסלול אלוניםתקן 
 מסלול ייחודי בפקולטה להנדסה תעשייה וניהול, עם תוכנית לימודית ייחודית להם. 

שיכול  קיים . בעקבות השוני במסלול אלונים, אין נציג אחראו נציג מסלול כיום למסלול זה אין נציגי סמסטר
 לייצג גם אותם.

 
 3הצעת החלטה 

 "מסלול אלונים בפקולטה להנדסה תעשייה וניהולועד מנהל אס"ט מאשר הוספת תקן נציג "
 
 
 
 
 
 
 

 
  - נגד

  -נמנע
  -בעד

 
  -נגד

 -נמנע
  -בעד

 

 
  -נגד

  -נמנע
  -בעד

 

 0  - נגד
 0 -נמנע
 12 -בעד

החלטה התקבלה פה -
 אחד.



 

 

 

 התאחדות הסטודנטים בישראל
 עידכונים בנושא:

 
מתחרה על אפליקציה בשיתוף עם חברת "בלו סטון", אפליקציה ההקמת ההתאחדות עובדת על  .א

 הגישה לסטודנטים עם האגודות.
לא כלכלי  הדברבטענה שבחידוש חוזה,  מעונייןלא נבחר דירקטוריון חדש ש -אאיסת"חוזה עם  .ב

 עבורם.
 
 

 העלתהתנגדות לתקציב השנתי של ההתאחדות ו, הובילה הלמהלך אגודות שהצטרפו 9 יחד עםאס"ט, 
אך ניתן  ,אכן עבר בסופו של דברהתקציב השנתי  תקציבים כספיים יחזרו לאגודות.דרישה ש בין היתר

לראות כי ישנה התנגדות לא קטנה להתנהלות ההתאחדות וכי קיימות אגודות גדולות נוספות )כמו תל 
 אביב, חיפה והאוניברסיטה הפתוחה( בעלות עמדה דומה לאס"ט.

 
תפקידנו כאגודה היא לשים את הנושאים לפי דברי יו"ר אס"ט,  ,בהתאחדות בקרוב מתקיימות בחירות

יתבצע על  להציף אותם במטרה שהנשיאות הבאה תהיה מחויבת אליהם יותר.ו היום על סדר םהבעייתיי
(. פרסום וכו'פקטור עיתון ידי פרסום עמדה ברורה של האגודה בכל פורמט אפשרי )עמודי פייסבוק, 

שונות ישאלו  תהעמדה יכול להגיע לחשיפה לרחבי הסטודנטים בארץ. כך יותר סטודנטים מאוניברסיטאו
 שלהם.  שאלות בנוגע לנושאים האלו, יעלו ספקות בפני האגודות

 
 המטרה היא ליצור מנוף כמה שיותר חזק כדי שיכוון ההתאחדות תשתנה .

 
 
 
 
 

 23:15סיום מושב: 

 הישיבה הסתיימה.
 
 
 

 בברכה,
 

 ,אדס דניאל                                                                                         
 ., אס"טביקורתיו"ר וועדת                                                                                              

 
 
 


